
      

7D6N   
Johannesburg / Sun City / Cape Town 

South Africa 

TRAVELLING PERIOD: Aug 2023 UNTIL 16 Dec 2024 
 (Blackout Period : 16 Dec 2023 – 20 Jan 2024) 

GROUND ARRANGEMENT ~ (T/C GRD-7SAJ) | UPDATED: 25JUL2023 



行程亮点 
Highlights 

Pilanesberg National Park   
匹林斯堡国家公园 

Table Mountain Aerial Cableway  
(Ride Ticket included) *Weather Permitting  

桌山旋转登山缆车 （含缆车票）*视天气而定 

Cape Point 
开普角 



行程简介 

 

● 机场集合办理登记手续，前往约翰内斯堡。 
● 抵达后，由当地专业的导游接待，然后前往太阳城。 
● 入住酒店。自由活动。 

 
 
 

 
● 兰斯堡国家公园 ~  由经验丰富的野外导游的带领下，在这片草原平原上进行 3 小时的

驱车狩猎。您可近距离观赏并与野生动物合照。 

● 下午自由活动或您可以自行参观勇气神庙、皇家浴场或失落之城迷宫。 
 

第一天 抵达约翰内斯堡 （172公里）-  太阳城       

● 莱塞迪文化村~ 参观非洲人民迷人的文化与传统。您将有机会参观祖鲁、科萨、佩迪、

巴索托和恩德贝莱部落的五个传统家园和体验他们的生活习俗。 
● 返回约翰内斯堡。入住酒店，然后自由活动或前往桑顿市及毗邻的纳尔逊·曼德拉广

场购物。 
 
 

 

第三天 太阳城（172公里）-  约翰内斯堡                （早） 

● 开普敦市区参观好望城堡、植物园和马来后裔居地。 

● 桌山（包含缆车） ~ 登上世界驰名1000多米，远望像有刀锋削平的方桌。是开普敦的
标志 

 

 

第五天 开普敦                            （早/午） 

太阳城                                        （早） 第二天 

● 早餐后，前往奥利弗·雷金纳德·坦博国际机场，搭乘航班飞往开普敦。 
● 抵达后，入住酒店，然后自由活动或您可在康斯坦博西植物园散步或去维多利亚和阿

尔弗雷德海滨 (Victoria & Alfred Waterfront) 购物和用餐。 
 

 
 

第四天 约翰内斯堡  开普敦                          （早） 

● 开普半岛（游船从豪特湾到海豹岛）~ 从 V&A 海滨一直前往到豪特湾的出发，将乘坐 

40 分钟的游船，经过著名的毛利湾沉船，到达受保护数千只野生的海豹的家园 - 杜克
岛海豹栖息地。然后，将途经查普曼峰前往博尔德斯海滩，观赏自然栖息地中的非洲
企鹅群。   

● 好望角 ~ 有3个海拔超过200米的海角 - 好望角、麦克利尔角和开普角。在开普角，您
可以乘坐缆索铁路前往古老的灯塔，并在山顶欣赏全景。 
 
 
 
 
 

第六天 开普敦                                       (早/午) 

● 早餐后，前往开普敦机场乘搭班机飞往家园。 
 

     

 
 
 

 

第七天 开普敦出发                                     （早） 



Travel Itinerary 

● Assemble at airport check in, flight to Johannesburg 
● Upon arrival, meet by our local representative. Transfer to Sun City. 
● Check-in hotel. Free at own leisure. 

DAY 1 Arrival Johannesburg (172km) – Sun City  

• Pilanesberg National Park ~ you will start your morning with a 3-hour game drive 
with a knowledgeable and experienced field guide in this savannah plain where 
game and Big 5 sightings are the norm.   

• Afternoon free at own leisure  or you may visit Temple of Courage, The Royal Baths 
or  The Maze of The Lost City by your own. 

DAY 2 Sun City                                                                             (B) 

DAY 3 Sun City (172km) – Johannesburg                          (B) 

● Cape Town city tour visit the Castle of Good Hope, Botanical Garden and  Malay 
Quarter. 

● Table Mountain (include cable car)  ~   Rising up over 1000m above sea level, it is the 
icon that makes Cape Town instantly recognizable. 

 
 

   DAY 4 Johannesburg  Cape Town                                         (B) 

• Lesedi Cultural Village ~ discover the fascinating cultures and traditions of the 
people of Africa. You will visit five traditional homesteads of the Zulu, Xhosa, Pedi, 
Basotho and Ndebele tribes and experience their ancestral customs.   

• Transfer to Johannesburg. Check-in hotel, free at own leisure or  you can enjoy 
shopping at  Sandton City, and the adjoining Nelson Mandela Square 

 

● After breakfast, transfer to OR Tambo International Airport for your flight to Cape 
Town 

● Upon arrival, check-in hotel then free at own leisure . You may walk in Kirstenbosch 
Botanical Gardens. or perhaps you are in the mood to shop and dine at the Victoria & 
Alfred Waterfront.by your own. 

 

DAY 5 Cape Town                                                                     (B/L)     



DAY 6 Cape Town                                                                     (B/L) 

● After breakfast, transfer to Cape Town International Airport back to Kuala Lumpur. 
with sweet memories. 

 
 

 

   DAY 7 Cape Town Departure                                         (B) 

● Cape Peninsular (Cruise from Hout Bay to Seal Island) ~  stretching from the V&A 
Waterfront to your first stop in Hout Bay. From this quaint village’s fishing harbour, 
you will take a 40-minute cruise charter, past the famous Maori Bay Wreck, to the 
protected home of thousands of wild Cape Fur Seals - Duiker Island Seal Colony. 
You then journey, via Chapman’s Peak where there will be a photo-stop, to Boulders 
Beach to see the colony of vulnerable African Penguins in their natural habitat.  

● Cape of Good Hope ~ There are three promontories that tower over 200m above the 
sea - Cape of Good Hope, Cape Maclear and Cape Point. At Cape Point you take the 
Funicular Railway to the old lighthouse and panoramic views at the summit.  



酒店 Hotel 
  

3N Cape Town 
4* AC Hotel By 
Marriott Cape 

Town 
Waterfront  

Hotel or similar 
class 

3N Sun City 
4* Sun City 

Hotel or 
similar class 

1N 
Johannesburg 

4* Southern Sun 
Katherine 

Street Sandton 
Hotel or similar 

class 

GRD-7SAJ 7D6N Johannesburg – Sun City – Cape Town 

Validity Date:   Aug 2023 – 16 Dec 2024 (Blackout date : 16 Dec 2023 – 20 Jan 2024) 

Package Rate (MYR) Per pax 

Description Twin Sharing Single Supplement 

4-6 Adult 9,298 3080 

7-10 Adult 8,198 3080 

Package Details  
• Min 4 pax adult (GV4) per booking. 
• Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.  
• Child with bed 70% of adult fare.  (Age 2 – 11)  
• Child no bed 50% of adult fare. (Age 2 – 11) 
• Prices are quoted per person in RM & subject to change without prior notice  
• Meal stated as per itinerary. 
• English speaking guide during the tour, mandarin speaking guide is subject to availability 
• Non-refundable deposit of RM 2000/pax upon booking confirmation. 
• Room accommodation head count only count on guest, non-guest will not count into room 

accommodation Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar 
accommodation will be provided with different price apply (if any).  

• Peak Season Date & Surcharge Subject to change without prior notice 
• The Management reserves the right to alter, amend, delete or add to these conditions or withdraw the 

package at any time without prior notice.  


